
 

    Afdelingsbestyrelsen    Lejerbo afd. 235-0 

 1

 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 2, den 4. marts 2024 kl. 17.30 i bestyrelseslokalet under blok 3 ved 
vaskeriet. 
 
Tilstede : Diana Olsen, Claus Cohn, Finn Hendriksen, Birgitte Rasmussen, Helle Hendriksen og Maibrit 
Brask 
 
Afbud : Lene Gjøl, Johnny Sonberg 
 
Inviterede : Susanne Kyra - afbud 
 
 
Dagsorden 
 
0. Møde med Fiberby 
 
Mikkel Mikkelsen, Fiberby orienterede om Fiberbys produkter. 
Efter mødet med Mikkel Mikkelsen besluttede bestyrelsen, at bede om en kontrakt, som vil blive sendt til 
Anna Møller til gennemsyn. 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat blev godkendt 
 
2. Orientering fra driften 
1. Boldbur 
VM har telefonisk orienteret om, at driften har besluttet, at reparere boldbur, og at nedklipning af 
beplantning vil koste 30.000 kr. – pris på reparation ikke kendt. 
Bestyrelsen besluttede, at bede om, at man bliver taget med på råd, før beslutning træffes. 
 
2. Tilskud til altanprojekt 
Susanne Kyra har orienteret om, at der er bevilget1 million i tilskud fra organisationen til en del af 
altanskillerumsprojektet.  
3. Ekstra p-pladser 
Intet nyt 
 
3. Spørgsmål til driften 
1. Hjælp til blomsterkummer. 
Bestyrelsen besluttede at bede driften om hjælp til tømning af blomsterkummer. 
 
4. Orientering, diskussion og beslutning 
1. Repræsentantskabsmøde 
a. Mediator 
Organisationsbestyrelsen bekræftede at mødet vil blive afholdt. Bestyrelsen besluttede at bede Lejerbo 
om økonomiske beregninger på de forslag der medfører huslejestigninger, ligesom der ønskes oversigt 
over antal udlejninger de sidste 5 år- eksklusiv frimærkeklub og lign. aftaler. 
 
b. VM deltagelse i bestyrelsesmøder? 
Forespurgt om ovennævnte svarede organisationsbestyrelsens formand, at selvfølgelig forventes det, at 
VM  deltager i bestyrelsesmøder.   Bestyrelsen besluttede at kontakte DC vedrørende dette. 
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c. Omk. til strukturændringer på serviceområdet. 
Bestyrelsen besluttede at bede om en orientering om økonomiske konsekvenser for afd.235-0. 
 
 
2. Struktur bestyrelsesmøder – arbejdsgrupper eller ? 
a. altan 
b. parkering 
c. net 
d. kollektiv råderet 
Bestyrelsen besluttede at parkering og net bliver i bestyrelsen – altan og kollektiv råderet henvises til 
arbejdsgrupper. 
 
3. Besøg- samarbejde med Danmarksgården 
Besøg i Danmarksgården aftales. 
 
4. Arrangementer – ideer 
Sommerfest/fastelavn/halloween. 
235-1 kontaktes – interesseret i sommerfest? 
Kan vi finde et kælderrum, som kan bruges til mindre aktiviteter? – og må de bruges? Rundvisning på 
næste møde af VM.  
 
5. Afdelingsmødet – referat 
Omdelt – og på nettet. 
 
5. Økonomi 
År til dato 
Ingen bemærkninger 
 
6. Indlæg fra bestyrelsesmedlemmer 
Diana : indkøb af beplantning – evt. buskbom. Sten under kummer for afløb- dræn- Diana undersøger. 
Birgitte: Ønsker kaffemaskine til kvindeklub- blev ikke bevilget.  
 
7. Næste møde 
 9. april 2024, kl. 17.30 – med Din parkering 
 
 
 
 
 
 
 


